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Närvarande: Magnus Jonasson, Elisabeth Andersson, Bosse Johansson, Annica Jansson 

Bengt Engström samt Sonja Josefsson 

 

 

§ 1  Mötet öppnas av ordförande Magnus Jonasson som hälsade alla välkomna. 

 

§ 2  Sonja valdes till sekreterare för mötet.  

 Bengt och Bosse att justera protokollet. 

 

§ 3  Uppföljning och rapportering av sommarens olika aktiviteter. 

 

A: Parkens skötsel 
Här har det inte fungerat som det var tänkt. Den firma från Torslanda som fått i uppdrag att 
utföra arbetet med att hålla parken i ordning över sommaren har i början på sommaren 
besökt parken vid ett tillfälle.  

Vi får efter utvärdering ta ställning till hur vi skall hantera skötseln av parken kommande år. 
Vi tar tacksamt emot förslag från våra medlemmar om ni har någon tanke om hur vi kan hålla 
parken fin och inbjudande över sommarhalvåret. 

Vi behöver tömma sprinklersystemet innan vintern kommer. Sonja kollar med Nils Andersson 
och Holger hur vi gör med detta. 

 

B: Vivi 
Samhällsföreningen har bidragit med ca 10 000 kr till simbodens iordningsställande. Den är 
inte helt färdig men har kunnat användas i sommar. 

Toa och strandstäd Vivi 

De befintliga toaletterna i Vivi är ur funktion och har inte kunnat användas i sommar. I stället 
har kommunen valt att placera två Bajamajor på samma plats som toaletterna. 

Annica och Magnus bokar ett möte med kommunen om hur man tänker med toaletterna i Vivi 
inför kommande säsong. 

Kommunen har haft egna strandstädare varje vecka i Vivi och våra ungdomar har parallellt 
med dem hållit ordning runt badplatsen.  

 



C: Gångstråk på Tån 
Ej påbörjat. 

 

D: GDPR 
Information till medlemmarna 

I Fotö Samhällsförening är kassören personuppgiftsansvarig och kontaktinformation finns på 
Föreningens hemsida. 

De personuppgifter som föreningen hanterar är Namn, Adress och e-postadresser 

Skälet för inhämtande och lagring av Personuppgifter är att föreningen måste veta att de 
som är medlemmar uppfyller de krav som anges i föreningens stadgar samt för att kunna ha 
direktkontakt med enskilda medlemmar, eller grupp av medlemmar i olika 
föreningsangelägenheter. 

Ingen utomstående kommer att tillåtas ta del av lagrade personuppgifter. Därmed kommer 
inte heller några Personuppgifter att överföras till land utanför EU/EES. 

Enskild medlem i föreningen har rätt att när som helst få tillgång till egna lagrade 
personuppgifter. E-Post begäran till: fotoorad@gmail.com 

Felaktiga personuppgifter kommer att rättas så snart föreningen får kännedom om detta. E-
post till fotoorad@gmail.com 

Personuppgifter kvarstår så länge som medlemskapet i föreningen består, men raderas 
direkt vid utträde ur föreningen. 

Klagomål över hanteringen av personuppgifter skall lämnas till Datainspektionen. 

Samtycke till Föreningens hantering av personuppgifter enligt ovanstående anses lämnat i 
och med betalning av medlemsavgift. 

 

E: ”Bagebröutbildning” 
Vi har inte lyckats hitta någon som kan åta sig att lära ut att baka detta bröd. Ej heller någon 
plats som är lämplig att vara på med bakningen. Därför utgår denna punkt. 

 

§ 4  Utvärdering av sommarens två stora event, Krönikerspelen samt Brofesten. 

Båda arrangemangen var välbesökta och uppskattade av oss alla.  

Stort Tack till alla som på något sätt bidragit till att dessa evenemang kunde genomföras. 

 

§ 5  Information från föreningarna. 

Fotö GIF har svårt att få hjälp av frivilliga till olika göromål som behövs i föreningen. 

 

§ 6  Övriga frågor. 

Frågor att ta upp i nästa Ö-rådsmöte: 

Hur kommer kommunen hantera Bajamajorna i Vivi inför kommande badsäsonger? 

Vad är tanken med Varningsskyltarna som är placerade på varsin sida om bron? 

Vad händer med cykelbanans avslut efter bron på Fotösidan. 

 



§ 7  Mötets avslutande. 

Nästa möte blir tisdag 20 nov kl 19:00 i hamnens truckgarage. 

 

Magnus avslutar med att tacka deltagarna för visat intresse. 

 

 

Vid pennan:  

 

Sonja Josefsson   

 

 

Protokollet justeras:    

 

Bengt Engström          Bosse Johansson  

	


